
Referat fra FAU HAUKEDALEN SKOLE 14. januar 

Til Stede: Stine Balevik (2B), Therese C. Hjortland (1A), Anette Torsheim (3B), Sigrid Følling (4A), Pia 

Oskarsson (4B + vara 7A), Silje Bremerthun (6B), Trine Knappskog (2A), Randi Ekemo (5A), Tanja Hoel 

(6A), rektor Renathe Macpherson, Stefan Manger (3C), Rune With (5B).  

 

Saksliste til møtet: 

Sak 7/2019 Oppsummering fra Referat FAU møte 3. desember 

Sak 8/2019 Info fra Rektor 

Første orientering var om funn av narkotika på skolen sitt område og kva tiltak skolen har 

satt i gang som følge av dette og hvilke rutiner de ansatte har for å håndtere slike 

situasjoner/hendelser. Videre har rektor også i møte med byggforvaltning og 

vedlikeholdsteknikere gått igjennom hvordan skoleområdet kan få bedre belysning. Dette 

kan være med på å forebygge negativ aktivitet på skolens område for eksempel på 

ettermiddag/kveldstid.   

Rektor gikk igjennom hovedpunkt av skolens bruker og trivselsundersøkelse fra 2018. Ny 

undersøkelse kommer i løpet av våren 2019. Brukerundersøkelsen finnes på Bergen 

kommune sine nettsider: 

https://www.bergen.kommune.no/hvaskjer/tema/brukerundersokelser-for-barnehager-og-

skolersfo/10832  

Rektor takket også for økonomisk støtte fra Fau til skoleutflukt. Pengene brukes til Skidag 

(mellomtrinn) og Stranddag til Vollane (småtrinn). Pengene blir i hovedsak brukt til 

transport.  

Rektor refererte kort fra et møte med Bybo om blant annet en skolevei/sti ved elven og 

belysning av denne og høstens nye elevkull/førsteklassinger. Det ble presisert at søkningen 

til Haukedalen er god men også høy. Dersom tendensen fortsetter til opptaket 2021 kan det 

bli utfordring med tanke på plass.  

Tiltak: FAU ønsker å sende en bekymringsmelding om plassutfordring til Byråden.  

 

-Hva kan FAU gjøre for å øke trivselen/skolemiljøet på skolen? 

FAU er godt i gang med flere tiltak. Blant annet Nærmiljøanlegget. Videre skal det også 

arrangeres temakveld i FAU regi.  

Rektor informerte også om «åpen skoleuke» som skal fokusere på demokrati og 

medborgerskap (Tverrfagfornyelsen 2020 Udir.). Denne er planlagt i uke 14. Viere er det 

også innkjøpt «Vennebenker» som skal settes ut på skoleområdet, og elevrådet planlegger 

rollespill for å lære elevene hva som er intensjonen med vennebenkene.  

https://www.bergen.kommune.no/hvaskjer/tema/brukerundersokelser-for-barnehager-og-skolersfo/10832
https://www.bergen.kommune.no/hvaskjer/tema/brukerundersokelser-for-barnehager-og-skolersfo/10832
https://www.udir.no/laring-og-trivsel/lareplanverket/overordnet-del/prinsipper-for-laring-utvikling-og-danning/tverrfaglige-temaer/demokrati-og-medborgerskap/
https://www.udir.no/laring-og-trivsel/lareplanverket/overordnet-del/prinsipper-for-laring-utvikling-og-danning/tverrfaglige-temaer/demokrati-og-medborgerskap/


Videre ble det meningsutveksling om digital kompetanse og hvordan øke denne hos elevene. 

Skolen har blant annet igangsatt google classrom og innkjøp av flere bærbare pc. Kan FAU 

bidra med supplerende tiltak? Sak til neste møte.  

Sak 9/2019 Driftsrapportering FAU aktiviteter 

I. Bystyresak: Nærmiljøsaken, status fra arbeidsgruppen:  

Saken skal presenteres for Komite for skole og idrett sammen med rektor tirsdag 15. 

januar. Med en godkjenning her, går dette videre til innstilling til Bystyret 31. januar.  

II. Temakveld februar, status fra arbeidsgruppen:  

Gruppen presenterte 4 forslag for FAU. Arbeidsgruppen jobber videre med forslaget fra 

Barnevakten og konkretiserer videre et konsept og tidspunkt. Tirsdager er en god dag er 

gymsalen er ledig. 

III. Disko, avklare dato og arbeidsoppgaver: 

Vi kontakter tidligere arbeidsgruppe/FAU leder om et erfaringsnotat fra i fjor. 

Arbeidsgruppen jobber videre og avklarer dato (helst tirsdag). Viktig å booke inn 

eventuell DJ/avklaring rektor tidlig.  

 

Sak 10/2019 Innspill til FAU saker til neste møte 

• Hva kan FAU tilrettelegge for å øke digital kompetanse hos elevene?  

• Invitere SFO leder for en gjennomgang av organisering av SFO og hvilke aktiviteter de 

tilbyr. 

Sak 10/2019 Eventuelt 

FAU sender inn søknad for å leke/klatrestativ på lilleplassen til Sparebanken Vest - 

hjertebank 

 

NESTE FAU MØTE ER 4 MARS 2019.  

 

 

På vegne av FAU styret 

Tanja Hoel 

MOB 92801315/tanja.hoel75@gmail.com 

 

 

https://www.bergen.kommune.no/politikere-utvalg/#/utvalg/900153/mote/1018399
https://www.bergen.kommune.no/politikere-utvalg/#/utvalg/900153/mote/1018399
https://www.spv.no/om-oss/b%C3%A6rekraft/hjertebank

